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Prezenční listina
Přítomní členové AS UK

1. LF 2. LF 3. LF

prof. MUDr. Tomáš Zima, CSc., MBA
Adam Karas
Andrea Rashovska

prof. MUDr. Richard Škába, CSc.
prof. MUDr. Jan Trka, Ph.D.
Matyáš Uvíra
Leona Petlíková

prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D.
doc. MUDr. Jan Gojda, Ph.D.
Tereza Entlerová
Jonáš Vala

LF P LF HK FaF

doc. MUDr. Karel Ježek, Ph.D. (online)
MUDr. Anna Malečková, Ph.D.
Karel Mikulčák

MUDr. Tomáš Soukup, Ph.D. PharmDr. Eduard Jirkovský, Ph.D.
PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D.
Mgr. Eliška Mašková (online)
Amir Dezham

FF PF PedF

Mgr. Karel Šima, Ph.D.
Mgr. Richard Keračík

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc.
JUDr. Michal Říha, Ph.D.
Bc. Jakub Čech

doc. PhDr. Zbyněk Němec, Ph.D.
PhDr. David Greger, Ph.D.
Bc. Veronika Vohlídková
Bc. Dominika Erbeková

FTVS PřF MFF

PhDr. Josef Voráček, Ph.D.
PhDr. Helena Vomáčková, Ph.D.
Mgr. Veronika Krause
Jan Fiala

prof. RNDr. Jan Černý, Ph.D.
doc. Ing. Stanislav Smrček
Mgr. Anna Altová

doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D.
doc. PhDr. RNDr. Josef Stráský, Ph.D.
Ing. Jan Hrabovský

FSV KTF HTF

prof. PhDr. Michal Kubát, Ph.D.
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D.
PhDr. Jan Křovák
Bc. Marek Boňko

prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D., DrSc.
Ondřej Kříž
Jakub Sobotka

doc. ThDr. Pavla Damohorská, Th.D.
ThDr. Jaroslav Hrdlička (online)
ThDr. Ing. Anna Müllerová

ETF FHS Součásti

doc. Jiří Mrázek, Th.D.
Mgr. Jan Kranát, Ph.D. (online)
Klára Ptáčková
Jan Tkáčik

Mgr. Lenka Martinec Nováková, Ph.D.
Ing. Petr Pavlík
Marek Lentvorský

PhDr. Mgr. Pavel Pečený, Ph.D.
Mgr. Barbora Štindlová, Ph.D.

Omluvení členové AS UK
prof. MUDr. Robert Jech, Ph.D. (1.LF)
prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc (LFHK)
Tomáš Pavelka (LFHK)
Mgr. Jan Bičovský, Ph.D. (FF)
Pavel Linzer (PF)
RNDr. Andrej Farkaš (MFF)
Mgr. Bc. Kateřina Šolcová, Ph.D. (KFT)
Mgr. Petra Tesařová (HTF)

Dále nepřítomni
MUDr. Drahomír Kolenčík (LFP)
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Mgr. BcA. Petra Slížková, PgDip (FF)
Hosté
prof. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D., rektorka UK
prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., prorektor pro akademické kvalifikace
prof. PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D., prorektor pro vědeckou a tvůrčí činnost
prof. RNDr. Markéta Martínková, Ph.D., prorektorka pro studijní záležitosti
prof. RNDr. Tomáš Skopal, Ph.D., prorektor pro informační technologie
prof. PhDr. Eva Voldřichová Beránková, Ph.D., prorektorka pro zahraniční záležitosti
doc. RNDr. Martin Vlach, Ph.D., prorektor pro vnější vztahy
doc. MUDr. Jan Polák, Ph.D., MBA, prorektor pro koncepci a kvalitu vzdělávání
MUDr. Josef Fontana, Ph.D., prorektor pro strategickou spolupráci a rozvoj
Mgr. Martin Maňásek, kvestor UK
prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS)
ThLic. Mgr. Karolína Štauberová (KR)
PhDr. Kateřina Šámalová, Ph.D. (ombudsmanka UK)
Mgr. Jiří Chvátal (RUK)
Mgr. Lenka Matochová (RUK)
Mgr. Simona Cwierzová (RUK)
doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. (FTVS)
Ing. Radim Zelenka, Ph.D. (FTVS)
Seyedmohammad Khatibi (FaF)
Michael Kučera
Mgr. David Pavlorek
Amáta Vohradská (PF), tajemnice AS UK
Mgr. Anna Matoušková (PF), tajemnice Legislativní komise AS UK

1. Zahájení
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK,v 10:00 hod. přivítal přítomné členy AS UK i hosty. Zasedání se konalov
Modré posluchárně (Celetná 20).
Program zasedání AS UK
Předsednictvo AS UK navrhlo program zasedání AS UK. Program byl rozeslán členům AS UK a zveřejněn na
internetových stránkách senátu.
1. Zahájení
2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 24. května 2024
3. Vystoupení J. M. paní rektorky
4. Vnitřní předpisy UK
5. Vnitřní předpisy fakult
6. Delegace členů do Rady pro vnitřní hodnocení
7. Nominace do Komise pro přidělování startovacích bytů
8. Doplnění členů Dozorčí komise CUIP
9. Jmenování člena Hlavní volební komise AS UK
10. Nominace členů do Komise pro komunikaci a PR Univerzity Karlovy
11. Výroční zpráva o hospodaření Univerzity Karlovy za rok 2023
12. Výroční zpráva o činnosti Univerzity Karlovy za rok 2023
13. Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UK za rok 2023
14. Principy pro rozdělování příspěvků a dotací na UK v roce 2025
15. Bilanční zpráva o naplňování plánu realizace Strategického záměru UK pro rok 2023
16. Sebehodnotící zpráva o naplňování plánu realizace Strategického záměru UK pro období 2021-2025 pro
mezinárodní hodnocení v rámci Institutional Evaluation Programme
17. Návrh na řešení žádosti o podporu z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“)
18. Opatření rektora „Zásady pro sjednávání smluvní mzdy na Univerzitě Karlově
19. Změna OR č. 57/2021, Svěření nemovitého majetku Univerzity Karlovy do správy fakult a dalších součástí, kterým
je svěřen výkon správy majetku – dodatek č. 4
20. Právní jednání
21. Informace o čerpání položek uvedených v čl. 4 odst. 1 Principů pro rozdělování příspěvků a dotací na Univerzitě
Karlově za rok 2023
22. Informace z pracovních komisí
23. Informace z Rady vysokých škol
24. Různé
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje program zasedání.”
Schváleno tichým souhlasem
Ustanovení komise pro tajné hlasování
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Navrženi byli: Mgr. Anna Altová (PřF), Bc. Marek Boňko (FSV), Marek Lentvorský (FHS)
Hlasování o komisi pro tajné hlasování
Pro 45, proti 0, zdržel se 3
Schváleno
Předsedou komise pro tajné hlasování byl zvolen: Bc. Marek Boňko

2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného
dne 24. května 2024
Amáta Vohradská, tajemnice AS UK, informovala o tom, že k návrhu zápisu ze zasedání AS UK nebyla doručena žádná
připomínka.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje zápis ze zasedání AS UK konaného dne 24. května 2024.”
Hlasování
Pro 47, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

3. Vystoupení J. M. paní rektorky
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. paní rektorce.

FF UK
J. M. paní rektorka úvodem uvedla, že dnes uplynulo 6 měsíců od tragédie na FF UK. UK minulý pátek obdržela od
Policie ČR usnesení o odložení případu. V návaznosti na to vedení UK ve spolupráci s právním zástupcem UK připravilo
stížnost, který byla v pondělí podána. Dnes v 10:45 k tomu proběhne tisková konference. Od 9:00 rovněž probíhá
setkání k tématu psychosociálního bezpečí na UK a budování centra odolnosti. První blok měl na pořadu i vystoupení
zmocněnkyně pro lidská práva Kláry Laurenčíkové. Dále J. M. paní rektorka pozvala členy AS UK na odhalení dočasného
pietního místa, které proběhne v 17 hodin na náměstí Jana Palacha. O spolupráci UK Pointu, FF UK a dalších fakult
na budování centra resilience bude AS UK pravidelně informován. Závěrem uvedla, že teprve po nahlédnutí do spisu
bude vedení UK moci podat další informace k podané stížnosti.

Rozpočet, legislativa
J. M. paní rektorka uvedla, že jednání o nárůstu rozpočtu, který MŠMT předložilo vládě, pravděpodobně poběží až do
podzimu, v této oblasti se tedy neudálo nic nového. Zasedla reprezentativní komise MŠMT se zástupci ČKR a RVŠ,
kde proběhla otevřená debata nad faktory, které by měly ovlivnit rozdělování příspěvků v roce 2025. Dále uvedla, že
v PSP ČR je nyní kromě novely zákona o vysokých školách, o které byl AS UK informován na květnovém zasedání,
předložena další novela tohoto zákona, která se primárně věnuje přeměně NAÚ na agenturu, která by akreditovala
vysoké školy a některé studijní programy. Objevuje se tam celá řada prvků, například to, že by vysoké školy měly za
akreditaci platit. Napříč příslušnými odbory RUK se nyní připravuje vyjádření k tomuto návrhu. V oblasti přípravy nového
zákona na podporu vědy se nic nového neudálo. Dále J. M. paní rektorka uvedla, že pokračují jednání zástupců ČKR
i RVŠ s různými ministry a náměstky. Je třeba za navýšení rozpočtu bojovat. Kromě výzvy ukazatele F na kohezi byla
již také vyhlášena výzva na excelenci, na její podporu je směřováno celkem 200 mil. Kč, z toho 65 mil. Kč na UK.
Připravuje se také rámcový program FP 10, na MŠMT se tomu věnuje pracovní skupina, jejíž je J. M. paní rektorka coby
předsedkyně ČKR členkou. J. M. paní rektorka na návštěvách zasedání kolegií děkanů upozorňuje na nové evropské
programy a schémata.
Interní komunikace
J. M. paní rektorka uvedla, že na začátku zimního semestru se otevře fakultám intranet, který připravily odbory rektorátu,
aby zaměstnanci univerzity měli možnost vyhledávat interní informace. Pro studenty tento nástroj k dispozici nebude,
což J. M. paní rektorka považuje za správné.
Ostatní
J. M. paní rektorka pozvala členy AS UK na Zahradní slavnost UK, která se bude konat 24. června 2024. Dále
okomentovala petici, která dorazila k vedení UK, týkající se pocitu bezpečí izraelských a palestinských studentů. Ujistila,
že každý jednotlivý konkrétní podnět vedení UK poctivě řeší a je v této otázce ve spojení se všemi děkany. Je důležité,
aby se každý student cítil na UK bezpečně, čehož se daří dosahovat i díky metodické podpoře paní ombudsmanky.
Kultivace prostředí probíhá na všech fakultách.
Rozprava
Dr. Staša k druhému návrhu novely zákona o vysokých školách poznamenal, že se objevilo paragrafované znění, aniž
by se někdo předtím zabýval koncepcí, proto nemá velký smysl se k němu vyjadřovat. J. M. paní rektorka doplnila, že
atmosféra v RVŠ i ČKR ohledně tohoto návrhu je rozjitřená. Prof. Zahálka informoval, že předsednictvo RVŠ včera přijalo
usnesení, ve kterém vyzvalo, aby MŠMT dalo pro připomínkování prostor do sněmu RVŠ, který se bude konat 13. září.
Dr. Gojda uvedl, že jako předseda AS 3.LF UK je již nějakou dobou exponován situaci, která se udála kolem zmíněné
petice. Petice, která přišla na AS UK, přišla v neanonymizované formě od konkrétní studentky i na AS 3.LF UK. Jedná
se o konkrétní věci, které ve svém důsledku vedou k tomu, že studenti, kteří jsou palestinského původu, se na fakultě
a univerzitě necítí bezpečně. J. M. paní rektorka uvedla, že s děkany je vedení UK ve spojení a konkrétním podnětům
věnuje pozornost. J. M. paní rektorka je této otázce rovněž vystavována, například na Snídaních s rektorkou. Dr. Gojda
uvedl, že děkuje za snahu to řešit a je rád, že se podnět přesunul do rukou paní ombudsmanky. Dr. Šámalová upřesnila,



Compiled Oct 19, 2024 9:35:20 PM by Document Globe ®   4

že prozatím nenastala situace, kdy by ona byla vyzvána k šetření podnětů, k tomu je třeba spolupráce dotčených
studentů.
          
Návrh usnesení:
„AS UK bere na vědomí informace od J. M. paní rektorky.”
Schváleno tichým souhlasem

4. Vnitřní předpisy UK
I. Legislativně technická oprava textu dílčí změny Vnitřního mzdového
předpisu UK přijatého AS UK dne 24. 5. 2024
Dr. Říha, předseda Legislativní komise AS UK, vysvětlil situaci a předal slovo Mgr. Maňáskovi, který předložený materiál
stručně představil.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která vzala materiál na vědomí.
Dr. Říha dále uvedl, že Legislativní komise AS UK vzala provedení legislativně technické opravy textu dílčí změny
Vnitřního mzdového předpisu UK na vědomí.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje legislativně technickou opravu textu Změny Vnitřního mzdového předpisu UK přijatého Akademickým
senátem dne 24. 5. 2024:
1. V čl. I bodu 4 se text „V čl. 4 odst. 9 se na začátek vkládá první věta, která zní: “nahrazuje textem „V čl. 4 odst. 8
se za druhou větu vkládá věta, která zní“.
2. V čl. I bodu 5. se text „V čl. 4 odst. 9 věta druhá zní: „nahrazuje textem „V čl. 4 odst. 8 věta čtvrtá zní“.“
Hlasování
Pro 51, proti 0, zdržel se 1
Schváleno
II. Dílčí změna Řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK (č.j. 106/2024)
Dr. Říha, předseda Legislativní komise AS UK, předal slovo prof. Martínkové, která předložený materiál stručně
představila.
Dr. Říha uvedl, že k návrhu nebyl podán žádný pozměňovací návrh.
Dr. Říha uvedl, že předkladatel provedl dne 19. června 2024 modifikaci tohoto návrhu č.j. 156/2024. Legislativní komise
AS UK doporučila vzít modifikaci za základ dalšího projednávání.
Hlasování o modifikaci
Pro 52, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
Dr. Říha seznámil členy AS UK se stanoviskem Studijní komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu
vyjádřit kladné stanovisko.
Dr. Říha dále uvedl, že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému návrhu souhlasné stanovisko ve znění
modifikace předkladatele.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh dílčí změny Řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK (č.j. 106/2024) ve znění modifikace
předkladatele.“
Hlasování
Pro 53, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
III. Dílčí změna Přílohy č. 2 Statutu UK (č.j. 108/2024)
Dr. Říha, předseda Legislativní komise AS UK, předal slovo prof. Martínkové, která předložený materiál stručně
představila.
Dr. Říha uvedl, že k návrhu nebyl podán žádný pozměňovací návrh.
Dr. Říha, předseda Legislativní komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Studijní komise AS UK, která
doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Dr. Říha dále uvedl, že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému návrhu souhlasné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh dílčí změny Přílohy č. 2 Statutu UK (č.j. 108/2024).“
Hlasování
Pro 52, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
IV. Dílčí změna Stipendijního řádu UK (č.j. 109/2024)
Dr. Říha, předseda Legislativní komise AS UK, předal slovo prof. Martínkové, která předložený materiál stručně
představila.
Dr. Říha uvedl, že k návrhu nebyl podán žádný pozměňovací návrh.
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Dr. Říha seznámil členy AS UK se stanoviskem Studijní komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu
vyjádřit kladné stanovisko.
Dr. Říha dále uvedl, že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému návrhu souhlasné stanovisko s výhradou
legislativně technických oprav.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh dílčí změny Stipendijního řádu UK (č.j. 109/2024) s výhradou legislativně technických oprav.“
Hlasování
Pro 54, proti 0, zdržel se 1
Schváleno
V. Dílčí změna Volebního řádu AS UK (č.j. 110/2024)
Dr. Říha, předseda Legislativní komise AS UK, stručně představil předložený materiál. Představení doplnila Amáta
Vohradská, tajemnice AS UK.
Dr. Říha uvedl, že k návrhu nebyl podán žádný pozměňovací návrh.
Dr. Říha uvedl, že předkladatel provedl dne 19. června 2024 modifikaci tohoto návrhu č.j. 157/2024. Legislativní komise
AS UK doporučila vzít modifikaci za základ dalšího projednávání.
Hlasování o modifikaci
Pro 55, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
Dr. Říha dále uvedl, že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému návrhu souhlasné stanovisko ve znění
modifikace předkladatele.
Rozprava
Dr. Křovák se dotázal, zda FSV bude moci po novele používat dál vlastní volební aplikaci. Vohradská uvedla, že HVK
otázku případného používání jednotné aplikace diskutovala, ale dospěla k názoru, že fakultám by mělo být umožněno
používání vlastní aplikace.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh dílčí změny Volebního řádu AS UK (č.j. 110/2024) ve znění modifikace předkladatele.“
Hlasování
Pro 54, proti 1, zdržel se 0
Schváleno

5. Vnitřní předpisy fakult
Tento bod uvedl dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK,a představil došlé návrhy fakultních vnitřních
předpisů. Materiály byly řádně zveřejněny ve veřejné části webu AS UK. J. M. paní rektorka předložila k došlým návrhům
kladné stanovisko.

a) Změna Statutu 2.LF UK (č.j. 111/a/2024)
Dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl,že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému
návrhu souhlasné stanovisko s výhradou legislativně technických oprav.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh změny Statutu 2.LF UK(č.j. 111/a/2024) s výhradou legislativně technických oprav.“
Hlasování
Pro 49, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

b) Změna Pravidel pro organizaci studia na 2.LF UK (č.j. 111/b/2024)
Dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl,že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému
návrhu souhlasné stanovisko s výhradou legislativně technických oprav.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh změny Pravidel pro organizaci studia na 2.LF UK(č.j. 111/b/2024) s výhradou legislativně
technických oprav.“
Hlasování
Pro 55, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
c) Změna Pravidel pro organizaci státní rigorózní zkoušky na PF UK
(č.j. 112/a/2024)
Dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl,že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému
návrhu souhlasné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh změny Pravidel pro organizaci státní rigorózní zkoušky na PF UK(č.j. 112/a/2024).“
Hlasování
Pro 54, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
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d) Změna Pravidel pro organizaci studia na PF UK (č.j. 112/b/2024)
Dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl,že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému
návrhu souhlasné stanovisko s výhradou legislativně technických oprav.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh změny Pravidel pro organizaci studia na PF UK(č.j. 112/b/2024) s výhradou legislativně
technických oprav.“
Hlasování
Pro 50, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
e) Změna Pravidel pro organizaci studia na LFP UK (č.j. 120/a/2024)
Dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl,že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému
návrhu souhlasné stanovisko s výhradou legislativně technických oprav.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh změny Pravidel pro organizaci studia na LFP UK(č.j. 120/a/2024) s výhradou legislativně
technických oprav.“
Hlasování
Pro 54, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
f) Změna Statutu LFP UK (č.j. 120/b/2024)
Dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl,že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému
návrhu souhlasné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje návrh změny Statutu LFP UK(č.j. 120/b/2024).“
Hlasování
Pro 54, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
g) Pravidla pro organizaci studia na FTVS UK (č.j. 158/2024)
Dr. Michal Říha, předseda Legislativní komise AS UK, uvedl,že Legislativní komise AS UK projednala předložený
materiál a doporučila fakultě návrh vnitřního předpisu dodatečně upravit. Legislativní komise AS UK navrhuje přistoupit
k mimořádnému postupu a k předloženému návrhu souhlasné stanovisko, a to s podmínkou dodatečného schválení
připomínek na řádně svolaném zasedání AS FTVS UK před nabytím účinnosti předpisu.
Dr. Vomáčková uvedla, že požádá předsedu o svolání mimořádného zasedání.
Návrh usnesení:
„AS UK podmíněně schvaluje návrh změny Pravidel pro organizaci studia na FTVS UK(č.j. 158/2024) s výhradou
dodatečného schválení připomínek Legislativní komise AS UK na řádně svolaném zasedání AS FTVS UK před nabytím
účinnosti tohoto předpisu.“
Hlasování
Pro 53, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

6. Delegace členů do Rady pro vnitřní hodnocení
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod. Informoval, že Předsednictvu AS UK byla doručena
žádost J. M. paní rektorky o předložení návrhů na členy Rady pro vnitřní hodnocení UK. Dále vysvětlil, že AS UK bude
na dnešním zasedání delegovat 5 osob z řad akademických pracovníků. Delegáti z řad studentů budou vybráni na
říjnovém zasedání AS UK. Do každého panelu bude nominován jeden kandidát s výjimkou panelu humanitního, kam
budou jmenováni dva.
Hlasování o tajném hlasování prostřednictvím elektronického hlasovacího zařízení dle čl. 9 odst. 8 JŘ AS
Pro 49, proti 1, zdržel se 1
Schváleno
Nominováni byli:
Panel pro přírodovědně oblasti vzdělávání a vědní obory
doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. (MFF)
Panel pro lékařské oblasti vzdělávání a vědní obory
prof. MUDr. Jana Dušková, MBA, DrSc. (1.LF)
Panel pro společenskovědní oblasti vzdělávání a vědní obory
prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS)
JUDr. Michal Říha, Ph.D. (PF)
PhDr. David Greger, Ph.D. (PedF)
prof. PhDr. Zdeněk Nešpor, Ph.D. (FHS)
Panel pro humanitní oblasti vzdělávání a vědní obory
prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D. (FVS)
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prof. Dr. Ing. Tomáš Machula, Ph.D., Th.D. (KTF)
doc. PhDr. Pavel Sládek, Ph.D. (FF)
Kandidáti se ve výše uvedeném pořadí ve skupinách dle jednotlivých oborů stručně představili.
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického tajného hlasování
a hlasování zahájil.
Po provedení procedury elektronického tajného hlasování vyhlásil výsledky tajného hlasování.
Výsledky elektronického tajného hlasování:
Panel pro přírodovědně oblasti vzdělávání a vědní obory
Pro doc. RNDr. Jiřího Dolejšího, CSc. bylo odevzdáno 51 hlasů.
Panel pro lékařské oblasti vzdělávání a vědní obory
Pro prof. MUDr. Janu Duškovou, MBA, DrSc. bylo odevzdáno 48 hlasů.
Panel pro společenskovědní oblasti vzdělávání a vědní obory
Pro prof. Ing. Františka Zahálku, Ph.D. bylo odevzdáno 11 hlasů.
Pro JUDr. Michala Říhu, Ph.D. bylo odevzdáno 15 hlasů.
Pro PhDr. Davida Gregera, Ph.D. bylo odevzdáno 12 hlasů.
Pro prof. PhDr. Zdeňka Nešpora, Ph.D. bylo odevzdáno 17 hlasů.
Panel pro humanitní oblasti vzdělávání a vědní obory
Pro prof. MgA. Martina Štolla, Ph.D. bylo odevzdáno 31 hlasů.
Pro prof. Dr. Ing. Tomáše Machulu, Ph.D., Th.D. bylo odevzdáno 31 hlasů.
Pro doc. PhDr. Pavla Sládka, Ph.D. bylo odevzdáno 34 hlasů.
Vzhledem k tomu, že prof. Štoll a prof. Machula obdrželi stejný počet hlasů, konalo se druhé kolo hlasování mezi těmito
dvěma kandidáty.
Výsledky druhého kola elektronického tajného hlasování:
Pro prof. MgA. Martina Štolla, Ph.D. bylo odevzdáno 27 hlasů.
Pro prof. Dr. Ing. Tomáše Machulu, Ph.D., Th.D. bylo odevzdáno 27 hlasů.
Vzhledem k tomu, že prof. Štoll a prof. Machula opět obdrželi stejný počet hlasů, AS UK doporučí do panelu pro humanitní
oblasti vzdělávání a vědní obory všechny tři navržené kandidáty s tím, že J. M. paní rektorka si vybere.
Návrh usnesení:
„AS UK deleguje do Rady pro vnitřní hodnocení UK na základě výsledků tajného hlasování doc. RNDr. Jiřího Dolejšího,
CSc. (MFF), prof. MUDr. Janu Duškovou, MBA, DrSc. (1.LF), prof. PhDr. Zdeňka Nešpora, Ph.D. (FHS) a doc. PhDr.
Pavla Sládka, Ph.D. (FF).“
Hlasování
Pro 40, proti 3, zdržel se 2
Schváleno
Návrh usnesení:
„AS UK dále doporučuje do Rady pro vnitřní hodnocení UK z řad akademických pracovníků a prof. MgA. Martina Štolla,
Ph.D. a prof. Dr. Ing. Tomáše Machulu, Ph.D., Th.D. s tím, že bude J. M. paní rektorkou jmenován alespoň jeden z
těchto nominantů.“
Hlasování
Pro 47, proti 3, zdržel se 3
Schváleno

7. Nominace do Komise pro přidělování startovacích bytů
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, uvedl tento bod.
Bc. Boňko, předseda Sociální komise AS UK, uvedl, že Sociální komise navrhuje nominovat dr. Andreje Farkaše (MFF)
a Bc. Dominiku Erbekovou (PedF).
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického tajného hlasování
a hlasování zahájil.
Po provedení procedury elektronického tajného hlasování vyhlásil výsledky tajného hlasování.
Výsledky tajného hlasování:
Pro RNDr. Andreje Farkaše bylo odevzdáno 45 hlasů.
Pro Bc. Dominiku Erbekovou bylo odevzdáno 37 hlasů.
Návrh usnesení:
„AS UK nominuje do Komise pro přidělování startovacích bytů RNDr. Andreje Farkaše (MFF) a Bc. Dominiku Erbekovou
(PedF).“
Schváleno

8. Doplnění členů Dozorčí komise CUIP
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, který stručně představil
žádost o doplnění členů Dozorčí komise CUIP.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, uvedl, že Ekonomická komise navrhuje nominovat doc. Mgr. Martina
Nečaského, Ph.D. (MFF), RNDr. Andreje Farkaše (MFF) a PhDr. Petra Jüptnera, Ph.D. (FSV).
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Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického tajného hlasování
a hlasování zahájil.
Po provedení procedury elektronického tajného hlasování vyhlásil výsledky tajného hlasování.
Výsledky tajného hlasování:
Pro doc. Mgr. Martina Nečaského, Ph.D. bylo odevzdáno 49 hlasů.
Pro RNDr. Andreje Farkaše bylo odevzdáno 36.
Pro PhDr. Petra Jüptnera bylo odevzdáno 48.
Návrh usnesení:
„AS UK nominuje do Dozorčí komise CUIP doc. Mgr. Martina Nečaského, Ph.D. (MFF), RNDr. Andreje Farkaše (MFF)
a PhDr. Petra Jüptnera, Ph.D. (FSV).“
Schváleno

9. Jmenování člena Hlavní volební komise AS UK
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, uvedl tento bod.
Navržen byl:
Jan Fiala (FTVS)
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického tajného hlasování
a hlasování zahájil.
Po provedení procedury elektronického tajného hlasování vyhlásil výsledky tajného hlasování.
Výsledky tajného hlasování:
Pro Jana Fialu bylo odevzdáno 44 hlasů.
Návrh usnesení:
„AS UK jmenuje členem Hlavní volební komise pro volby do AS UK Jana Fialu (FTVS).“
Schváleno

10. Nominace členů do Komise pro komunikaci a PR
Univerzity Karlovy
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, uvedl tento bod a předal slovo doc. Vlachovi k představení fungování
Komise pro komunikací a PR Univerzity Karlovy.
Tereza Entlerová, předseda Komise pro třetí roli AS UK, uvedla, že Komise pro třetí roli doporučuje nominovat Mgr.
Jana Bičovského, Ph.D. (FF), Terezu Entlerovou (3.LF) a Karla Mikulčáka (LFP).
Bc. Boňko, předseda komise pro tajné hlasování, seznámil členy AS UK s procedurou elektronického tajného hlasování
a hlasování zahájil.
Po provedení procedury elektronického tajného hlasování vyhlásil výsledky tajného hlasování.
Výsledky tajného hlasování:
Pro Mgr. Jana Bičovského, Ph.D. bylo odevzdáno 48 hlasů.
Pro Terezu Entlerovou bylo odevzdáno 45 hlasů.
Pro Karla Mikulčáka bylo odevzdáno 44 hlasů.
Návrh usnesení:
„AS UK nominuje do Komise pro komunikaci a PR Univerzity Karlovy (KaPR) Terezu Entlerovou (3.LF), Mgr. Jana
Bičovského, Ph.D. (FF) a Karla Mikulčáka (LFP).“
Schváleno

11. Výroční zpráva o hospodaření UK za rok 2023
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce, která materiál stručně
představila a požádala o doplnění pana kvestora.
Mgr. Maňásek uvedl, že Výroční zpráva o hospodaření je standartním dokumentem, který UK musí zpracovávat dle
zákona o vysokých školách podle závazné osnovy stanovené MŠMT. Výroční zpráva byla zpracována na základě
výsledků účetnictví UK a zpráv o hospodaření fakult a dalších součástí. Následně byla auditována nezávislým externím
auditorem, který k ní vyslovil kladný závěr. UK skončila s kladným výsledkem hospodaření ve výši 123 mil. Kč po zdanění.
Výše daně nelze z Výroční zprávy přesně vyčíst, protože se skládá ze dvou částí, a to z doplatku daně zaplaceného
ještě za rok 2022 a zálohy na daň v roce 2023. Ve skutečnosti UK za rok 2023 zaplatí daň ve výši zhruba 20 mil. Kč.
Téměř všechny fakulty a součásti skončily s kladným hospodářským výsledkem s výjimkou ETF, PF a Centra Krystal.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje Výroční zprávu o hospodaření UK za rok 2023 a doporučuje ji předložit Správní radě UK.“
Hlasování
Pro 51, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

12. Výroční zpráva o činnosti UK za rok 2023
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JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce. J. M. paní
rektorka uvedla, že Výroční zpráva o činnosti UK obsahuje již tradičně dvě části, z nichž první je část příběhová, která
čerpá z časopisů Forum a věnuje se různým aspektům univerzitního života. Následuje část textová a tabulková, které
mají strukturu závazně stanovenou MŠMT. Data, která MŠMT v tabulkové části nově vyžaduje, nemají úplně jasně
stanovenou metodiku sběru, UK v tomto ohledu komunikovala s dalšími VŠ a zpracovala je dle svého nejlepšího vědomí
a svědomí.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Tereza Entlerová, předsedkyně Komise pro třetí roli AS UK, seznámila členy AS UK se stanoviskem Komise pro třetí
roli AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje v souladu s § 9 odst. 1 písm. d) zákona o vysokých školách Výroční zprávu o činnosti Univerzity
Karlovy za rok 2023 a doporučuje předložit dokument Správní radě dle schváleného harmonogramu.“
Hlasování
Pro 49, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

13. Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení kvality
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UK za rok
2023
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce, která požádala o
představení doc. Poláka.
Doc. Polák uvedl, že jde o periodický materiál, který je předkládán každoročně, má průřezový charakter a shrnuje, co
se na UK za uplynulý rok v oblasti hodnocení kvality vzdělávací činnosti událo. V první kapitole jsou uvedeny změny
ve vnitřních předpisech, které se zajišťování kvality týkají. Ve druhé kapitole je pozornost věnována činnosti Rady pro
vnitřní hodnocení. Ve třetí kapitole je zmíněno vnější hodnocení, kterým UK procházela ze strany NAÚ. Čtvrtá kapitola
se zabývá hodnocením vzdělávací činnosti. Zbývající část se věnuje tvůrčí činnosti na UK (Primusy, Donatia) a tzv.
souvisejícím činnostem (Kariérní řád, práce na dálku, práce s novými zaměstnanci). Dále uvedl, že Studijní komise AS
UK si všimla formulační nepřesnosti na straně 10, proto byla předložena modifikace materiálu.
Anna Matoušková, tajemnice Legislativní komise AS UK, seznámila členy AS UK se stanoviskem Studijní komise AS
UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Tereza Entlerová, předsedkyně Komise pro třetí roli AS UK, seznámila členy AS UK se stanoviskem Komise pro třetí
roli AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje v souladu s § 9 odst. 1 písm. e) zákona o vysokých školách Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení
Univerzity Karlovy za rok 2023 ve znění modifikace předkladatele.“
Hlasování
Pro 48, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

14. Principy pro rozdělování příspěvků a dotací na UK v roce
2025
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce. J. M. paní rektorka
uvedla, že Principy pro rozdělování příspěvků a dotací na UK v roce 2025 se diskutují s děkany již od prvního výjezdního
zasedání RKR. Vedení UK opakovaně jednalo i s Ekonomickou komisí AS UK. Navržené úpravy se týkají několika věcí.
Jedna z podstatných změn je úprava plovoucího fixu, který UK používá na to, aby byl zohledněn počet studujících na
jednotlivých fakultách. Došlo k posunu časového okna, ze kterého se při výpočtu vychází. Zároveň byla zvýšena hranice
financovatelného počtu studií, která byla z 6% posunuta na 10%. Dochází také k evoluci systému vědeckých indikátorů,
pro rok 2024 a 2025 by se měly oproti dosavadním 5% propisovat v míře 10%. Určité prostředky, které se vytýkají v rámci
čl. 4 odst. 1 až odst. 3 jdou také na podporu rozvoje informačních technologií a došlo také k navýšení položky vyčleněné
jako rezerva na havárie. Co se týče fondu Mikuláš, pokračuje se v cílení podpory na dva klíčové projekty. Je ráda, že
se projednávání soustředilo na posun zmíněného plovoucího fixu a používá se navýšení počtu financovatelných studií.
Dr. Fontana doplnil, že jak bylo předjednáno na zasedání Ekonomické komise AS UK, byla rozeslána modifikace a
požádal o její představení prof. Krištoufka. Prof. Krištoufek uvedl, že modifikace spočívá v úpravě názvu „science citation
index“ na „science citation index expanded“, což je faktická varianta, v jaké se název aktuálně nachází. Co se týče
výpočtu, modelace a tak dále, nic se nemění.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko včetně modifikace. Poslední debata nějakou dobu
trvala a řešily se hlavně náklady na chod RUK. Z jedné strany je pochopitelná snaha, aby byl rektorát co nejefektivnější
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a co nejvíce prostředků se pustilo na fakulty. Z druhé strany se po rektorátu požadují nějaké služby, které něco stojí.
Prostředky, které se nepouští na fakulty, se neskládají pouze z nákladů rektorátu. Bylo navrženo usnesení, ve kterém
Ekonomická komise navrhuje, aby byl meziroční nárůst zdrojů na činnost RUK zastropován na 8%, usnesení však
nebylo přijato (6 pro – 11 proti – 11 zdrž.)
Návrh usnesení:
„AS UK schvaluje Principy pro rozdělování příspěvků a dotací na Univerzitě Karlově pro rok 2025 ve znění modifikace
předkladatele.“
Hlasování
Pro 43, proti 1, zdržel se 7
Schváleno

15. Bilanční zpráva o naplňování plánu realizace
Strategického záměru UK pro rok 2023
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce. J. M. paní rektorka
materiál stručně představila a požádala o doplnění dr. Fontanu.
Dr. Fontana uvedl, že zpráva navazuje na vlastní plán realizace, ve kterém byly vytyčeny priority, kterým se chce
UK věnovat. V rámci své textové části se vyjadřuje k jednotlivým bodům a současně obsahuje soubor indikátorů
strategického záměru, které v rámci jednotlivých pěti pilířů strategického záměru sledují vybrané ukazatele. V tabulkové
části je uvedeno, jak se UK v naplňování cílových hodnot daří. V rámci některých ukazatelů se za uplynulé období
podařilo dosáhnout cílových hodnot.
Tereza Entlerová, předsedkyně Komise pro třetí roli AS UK, seznámila členy AS UK se stanoviskem Komise pro třetí
roli AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal v souladu s čl. 9 odst. 3 Pravidel systému zajišťování a vnitřního hodnocení kvality Bilanční zprávu o
naplňování plánu realizace Strategického záměru Univerzity Karlovy pro rok 2023 a vyjádřil k ní kladné stanovisko.“
Hlasování
Pro 44, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

16. Sebehodnotící zpráva o naplňování Strategického záměru
UK pro období 2021-2025 pro mezinárodní hodnocení v rámci
Institutional Evaluation Programme
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce. J. M. paní rektorka
materiál stručně představila a požádala od doplnění dr. Fontanu.
Dr. Fontana uvedl, že struktura sebehodnotící zprávy je určená pravidly Institutional Evaluation Programme, která byla
ale po diskusi se zástupci do určité míry přizpůsobena potřebám UK. Bylo však třeba dodržet stanovený maximální
rozsah, proto byly vybrány určité celky pro všech pět pilířů strategického záměru, ke kterým se sebehodnotící zpráva
vyjadřuje. Na začátku je stručné exekutivní shrnutí a následuje vlastní sebehodnotící zpráva s přílohami. Kromě
formálních příloh je zde umístěn check-list, kde je znázorněno, zda již daná priorita byla splněna. Sebehodnotící
zpráva bude nyní odeslána hodnotícímu týmu v rámci IEP a byly také již předvybrány termíny pro online návštěvu.
Velké hodnotící sezení by mělo proběhnout v listopadu. Následně UK obdrží vyhodnocení, které bude využito ve více
směrech, především pro tvorbu nového strategického záměru. Další roky budou hodnoceny pomocí tzv. follow up
hodnocení. Materiál byl projednáván mimo jiné Radou pro vnitřní hodnocení, která uplatnila určité připomínky, které
byly zapracovány.
Tereza Entlerová, předsedkyně Komise pro třetí roli AS UK, seznámila členy AS UK se stanoviskem Komise pro třetí
roli AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal v souladu s čl. 9 odst. 5 Pravidel systému zajišťování a vnitřního hodnocení kvality Sebehodnotící
zprávu o naplňování Strategického záměru Univerzity Karlovy pro období 2021-2025 a vyjadřuje k ní kladné stanovisko.“
Hlasování
Pro 47, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

17. Návrh na řešení žádosti o podporu z fondu na investiční
rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“)
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce, která požádala o
úvodní slovo pana kvestora.
Mgr. Maňásek uvedl, že materiál obsahuje přehled žádostí o podporu, které vedení UK v prvním pololetí letošního roku
obdrželo. Není zde zahrnuta žádost ETF, která byla projednána na květnovém zasedání a řídila se ještě dle starých
pravidel. Nové žádosti jsou celkem čtyři, dvě z nich byly v tuto chvíli odloženy, a to žádost PřF o finanční výpomoc při
stavbě Biocentra a žádost 1.LF o finanční pomoc na výstavbu Centra simulační a experimentální medicíny. Tyto dvě
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žádosti budou s ohledem na stav fondu a potřebu upřesnění žádostí projednány v následujících obdobích. Na dnešním
zasedání bude projednána žádost FF o 181 mil. Kč (z toho 145 mil. Kč formou zápůjčky) na rekonstrukci a dostavbu
objektu Opletalova 47-49. Druhou žádostí je žádost MFF, která je řešena v režimu havárie, a jde o opravu fasády a
střechy objektu poslucháren v Holešovičkách 2. Fakulta žádá o 80 mil. Kč s tím, že se navrhuje, že 60 mil. Kč z toho
bude zápůjčka a zbytek by byl fakultě odpuštěn z předchozích půjček z fondu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k oběma žádostem vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh na řešení žádostí o podporu z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“) a
doporučuje J. M. paní rektorce vyhovět žádosti FF dle předloženého návrhu.“
Hlasování
Pro 50, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh na řešení žádostí o podporu z fondu na investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“) a
doporučuje J. M. paní rektorce vyhovět žádosti MFF dle předloženého návrhu.“
Hlasování
Pro 45, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

18. Opatření rektora „Zásady pro sjednávání smluvní mzdy na
UK
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce, která požádala o
úvodní slovo pana kvestora.
Mgr. Maňásek uvedl, že návrh opatření navazuje na schválenou dílčí změnu Vnitřního mzdového předpisu. V tuto chvíli je
platné opatření rektora č. 26/2021, které je třeba upravit, protože nepočítá s jednotným tarifem. V předkládaném návrhu
nového opatření jsou tři hlavní změny. První je úprava hranice, od kdy lze sjednávat smluvní mzdu, která se navrhuje
snížit na 0,3 úvazku, a to především na žádost fakult spolupracujících s Akademií věd a fakultními nemocnicemi. Druhá
významná úprava navrhuje, aby nejvyšší možnou výši smluvní mzdy činil součet jednotného tarifu a 75% tarifu (v podobě
osobního ohodnocení). Poslední změna se vztahuje k tomu, že smluvní mzdy se obvykle sjednávají na dobu určitou,
ale dosud byla povinnost v dohodě o smluvní mzdě sjednat, jaká bude mzda po skončení smluvní mzdy. Navrhuje se,
že nadále nebude povinnost toto explicitně v dohodě o smluvní mzdě uvádět.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK vyjadřuje kladné stanovisko k předloženému Opatření rektora „Zásady pro sjednávání smluvní mzdy na
Univerzitě Karlově.“
Hlasování
Pro 47, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

19. Změna OR č. 57/2021, Svěření nemovitého majetku
Univerzity Karlovy do správy fakult a dalších součástí, kterým
je svěřen výkon správy majetku – dodatek č. 4
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce, která požádala o
úvodní slovo pana kvestora.
Mgr. Maňásek uvedl, že jde o tradičně projednávaný materiál, ve kterém jsou shromážděny návrhy na změny ve svěření
nemovitého majetku do správy fakultám a dalším součástem UK. V tuto chvíli jde především o svěření nově nabytých
nemovitostí v katastrálním území Rejvíz do správy PřF a o pozemek, o který byla rozšířena zahrada léčivých rostlin v
Hradci Králové. Centrum Krystal bylo převedeno pod KaM, tudíž veškerý majetek, který spravovalo Centrum Krystal,
přechází pod KaM. Dále jsou v opatření reflektovány změny v zápisech pozemků v katastru nemovitostí.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Rozprava
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh změny opatření rektora č. 57/2021, Svěření nemovitého majetku Univerzity Karlovy do správy
fakult a dalších součástí, kterým je svěřen výkon správy majetku, ve znění opatření rektora č. 30/2022, č. 40/2022 a
46/2023 – dodatek č. 4, vyjadřuje k tomuto návrhu kladné stanovisko a doporučuje dodatek č. 4 vydat formou opatření
rektora.“
Hlasování
Pro 47, proti 0, zdržel se 0
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Schváleno

20. Právní jednání
a) Výstavba Multifunkční budovy v Motole pro 2.LF – smlouva o dílo
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Mgr. Maňásek uvedl, že v zadávacím řízení zvítězila OHLA ŽS, a.s. s nabídkovou cenou 737 mil. Kč bez DPH, což
je oproti předpokládané hodnotě téměř o 220 mil. Kč méně. Došlo však k jisté komplikaci, kdy byla doručena námitka
proti vítězi veřejné zakázky. UK v tuto chvíli smlouvu nemůže uzavřít a má termín do 4. 7. pro vypořádání této námitky.
Navrhuje se, aby se AS UK vyjádřil ke smlouvě tak, jak je předložena, s tím, že smlouva nebude postoupena Správní radě
UK do té doby, než bude námitka vypořádána. Pokud výsledek zadávacího řízení zůstane nezměněn, bude smlouva
Správní radě předložena. Pokud bude třeba výsledek přehodnotit, upravená smlouva by byla opět předložena AS UK.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která
doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko, aniž by však věděla o námitce.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh smlouvy o dílo s vybraným dodavatelem (OHLA ŽS, a.s.) na výstavbu Multifunkční budovy pro
2. LF a v případě kladného vypořádání námitek doporučuje tento návrh smlouvy o dílo předložit k vydání předchozího
písemného souhlasu Správní radě UK.“
Hlasování
Pro 47, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
b) Návrh na uzavření rámcové smlouvy o poskytování finančních
služeb s Komerční bankou, a.s.
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK vyjadřuje kladné stanovisko k uzavření rámcové smlouvy o poskytování finančních služeb s Komerční bankou,
a.s.“
Hlasování
Pro 48, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
c) Přeložka optického kabelu – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení
služebnosti – LFHK
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh smlouvy o smlouvě budoucí se statutárním městem Hradec Králové o zřízení služebnosti na
pozemcích parc. č. 83, 86/1 a 130/1 v k. ú. Hradec Králové a doporučuje návrh smlouvy předložit Správní radě UK k
vydání předchozího písemného souhlasu s jejím uzavřením.“
Hlasování
Pro 47, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
d) Nájemní smlouva se spolkem Ordinarius, z.s. - LFP
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh nájemní smlouvy se spolkem Ordinaruis, z.s. na pronájem části budovy č.p. 474 v Plzni, Lidická
6, a doporučuje nájemní smlouvu uzavřít.“
Hlasování
Pro 43, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
e) Nájemní smlouva s Nadačním fondem Scientia - 1. LF
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JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh nájemní smlouvy s Nadačním fondem Scientia na pronájem nebytového prostoru v budově v
Praze 2, Kateřinská 1660/32 a doporučuje nájemní smlouvu uzavřít.“
Hlasování
Pro 42, proti 0, zdržel se 1
Schváleno
f) Nájemní smlouva se společností CEDUK spol., s.r.o. na pronájem
nemovitostí v Hostivaři – ÚJOP
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh nájemní smlouvy se společností CEDUK spol., s.r.o. na pronájem části budovy v Hostivaři,
Weilova 1453/2i spolu s částmi sousedících pozemků, ve znění modifikace předkladatele, a doporučuje nájemní smlouvu
uzavřít.“
Hlasování
Pro 42, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
g) Návrh smlouvy o dílo „UK-PF Oprava fasády a oken-2. část“ – PF
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Mgr. Maňásek uvedl, že jde o návrh smlouvy o dílo, který má být součástí zadávací dokumentace příslušné veřejné
soutěže. V tuto chvíli je předkládána AS UK k vyjádření předběžného souhlasu. Jde o investiční akci s předpokládaným
rozpočtem zhruba 240 mil. Kč. Ekonomická komise AS UK tuto smlouvu projednala v určité verzi a následně (včera
večer) byla zaslána modifikace smlouvy, která obsahuje řadu úprav. Většina těchto úprav směřuje k větší srozumitelnosti
smluvních podmínek, jediná věcná úprava spočívá v úpravě inflační doložky tak, jak je dnes ve smlouvách, které UK
uzavírá, obvyklé.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. Včera ale dorazila smlouva, která se od původní
liší poměrně hodně. Z tohoto hlediska nemůže za Ekonomickou komisi AS UK poskytnout žádné stanovisko, protože k
této verzi se Ekonomická komise nevyjádřila. Dotázal se, zda je procesně v pořádku, že modifikace dorazí ve čtvrtek
večer před plénem.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh Smlouvy o dílo na opravu fasády a oken, kterou bude uzavírat Právnická fakulta UK s vybraným
uchazečem v rámci zadávacího řízení „UK-PF Oprava fasády a oken – 2. část“ ve znění modifikace předkladatele,
vyjadřuje k němu kladné stanovisko a doporučuje předložit jej Správní radě UK k předběžnému posouzení.“
Hlasování
Pro 41, proti 0, zdržel se 6
Schváleno
h) Smlouva o provozu zdravotnického zařízení se Somascan, s.r.o. –
FTVS
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko 15 pro – 1 proti – 12 zdrž. Upozornil, že součástí
smlouvy je to, že fakulta provozovala nějakou výdělečnou činnost, kterou bude nyní outsourcovat firmě, která si zpětně
bude částečně najímat zaměstnance fakulty. Zároveň je zřejmě součástí té smlouvy nějaká další vědecká spolupráce.
Řešila se také otázka pronájmu přístrojů, které jsou typicky pořízeny z prostředků, které jejich pronájem ke komerčním
účelům neumožňují, komise však byla ujištěna, že smlouva se přístrojů netýká.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh Smlouvy o spolupráci a nájmu prostor za účelem provozu zdravotnického zařízení mezi FTVS
UK a Somascan, s.r.o., IČ: 26905043 ve znění modifikace předkladatele a vyjadřuje k němu kladné stanovisko.“
Hlasování
Pro 31, proti 1, zdržel se 13
Schváleno
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i) Smlouva o provozu školy s Digital zone – FTVS
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo Mgr. Maňáskovi, kvestorovi UK, k
představení předloženého materiálu.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Návrh usnesení:
„AS UK projednal návrh Smlouvy o spolupráci a nájmu prostor za účelem provozu střední školy mezi FTVS UK a DIGITAL
ZONE s.r.o. a vyjadřuje k němu kladné stanovisko.“
Hlasování
Pro 44, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

21. Informace o čerpání položek uvedených v čl. 4 odst. 1
Principů rozdělování příspěvků a dotací na Univerzitě Karlově
za rok 2023 na UK
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo. J. M. paní rektorce. J. M. paní rektorka
uvedla, že předložený materiál vychází z ustanovení v Principech pro rozdělování příspěvků a dotací a vyplývá z něj,
jak se nakládá s prostředky vytyčenými před závorku. Na konci roku 2023 zůstávalo 48 mil. Kč, ale docházelo k čerpání
na některé účely, které spadly do období dalšího roku, typicky Fond mobility či rezerva na havárie. Tyto aktivity se od
částky na převod odečetly. Navrhuje se, aby ze zbytku bylo 19,5 mil. Kč přesunuto do fondu Mikuláš a 19,3 mil. Kč
uloženo do příslušných fondů RUK.
Doc. Brom, předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK,
která vzala materiál na vědomí.
Návrh usnesení:
„AS UK bere na vědomí Informaci o čerpání položek uvedených v čl. 4 odst. 1 Principů rozdělování příspěvků a dotací
na Univerzitě Karlově za rok 2023.“
Hlasování
Pro 45, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

22. Informace z pracovních komisí
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, vyzval předsedy pracovních komisí AS UK, aby plénum informovali o
činnosti komisí.
JUDr. Michal Říha, Ph.D., předseda Legislativní komise AS UK, uvedl, že Legislativní komise se vyčerpala.
                                                                                                                                         
Doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, uvedl, že Ekonomická komise AS UK kromě již
projednaného otevřela otázku potenciální revize nájemních smluv UK a jejích fakult. Dále byla otevřena diskuse o
nákladech RUK, ale zatím se zdá, že o její pokračování není mnoho zájemců. Otevřela se rovněž otázka potenciálního
výjezdního zasedání komise. Dále byla otevřena otázka pronájmu budovy HTF v Roháčově ulici, protože budova vypadá,
že není pronajatá komerčně efektivně. Vedení UK k tomuto zpracuje materiál a na podzim se tím komise bude dále
zabývat. Závěrem zmínil, že komise dostala na vědomí informaci o rozdělení prostředků ukazatele F na mzdovou kohezi.
V tomto kontextu bylo navrženo usnesení, že Ekonomická komise s navrženým rozdělením prostředků nesouhlasí, toto
usnesení však poměrem hlasů 8 pro – 12 proti – 3 zdrž. nebylo přijato. Debata byla spojená s tím, že někteří kolegové
ze společenskovědních fakult nejsou rozděleny tak kohezně, jak by měly být. J. M. paní rektorka uvedla, že fond F jsou
projektové peníze a UK musí respektovat podmínky vyhlášení, stejně jako u Excelence.
Bc. Marek Boňko, předseda Sociální komise AS UK, uvedl, že Sociální komise AS UK podpořila jednu žádost o podporu
studentské zájmové činnosti. Dále informoval, že přes prázdniny bude připravena revize pravidel zájmové podpory
studentů.
Jakub Sobotka, člen Studijní komise AS UK, uvedl, že Studijní komise AS UK se seznámila s plánem zavedení
elektronických diplomů a nové podoby listinných diplomů. Dále projednávala úpravu výše ubytovacích stipendií a zvýšení
minimální výše doktorského studia. Dále se řešila změna pravidel pro přihlášky do doktorských studií.
Jonáš Vala, člen Komise pro IT AS UK, uvedl, že Komise pro IT AS UK projednala přechod AS UK do společného
prostředí M365, kterému vyjádřila podporu pod podmínkou, že nesmí znevýhodňovat fakulty, které ve společném
prostředí nejsou. Dále se Komise pro IT AS UK věnovala aktuálnímu stavu M365. Rovněž se projednával materiál
týkající se studentských emailů. Nyní je situace taková, že každý student má přidělen svůj alias v M365 a fakulty, které
budou mít zájem o jejich využití, si o to mohou říct.
Tereza Entlerová, předsedkyně Komise pro třetí roli AS UK, uvedla, že Komise pro třetí roli AS UK kromě již projednaného
vyslechla od doc. Vlacha novinky z oblasti PR. Zde zazněla informace, že byly vyhlášeny výsledky grantové výzvy UKa,
nyní se jedná s řešiteli vítězných projektů o financování. Dále byl předložen materiál o sjednocení uchazečských webů,
který shrnuje dosavadní proces sjednocení. Momentálně se dodělává česká verze uchazečského webu, anglická bude
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následovat. Se spuštěním se počítá v říjnu. Dále komise projednávala materiál o sjednocení názvů a zkratek, kde komise
přijala usnesení, že toto celouniverzitní sjednocení podporuje.
Bc. Dominika Erbeková, předsedkyně Petiční komise AS UK, uvedla, že Petiční komise AS UK projednávala podnět
z KTF týkající se rigorózního řízení. Byli zvoleni zpravodajové, kteří rozpracují další postup. V bodu různé se komise
zabývala podnětem podaným k AS UK, který se týká vztahů Izraele s Palestinou. Komise se chce před projednáním
nechat informovat od paní ombudsmanky, proto bylo přijato pouze obecné usnesení, ve kterém komise žádá, aby na UK
docházelo k dodržování rovných podmínek vůči studujícím i zaměstnancům bez ohledu na jejich etnickou a národnostní
příslušnost.
PhDr. David Greger, Ph.D., předseda Komise pro vědu AS UK, uvedl, že Komise pro vědu AS UK obdržela šest materiálů
o post-docích. Jde o oblast, která je na UK zanedbávána, což se projevuje nejen ve výkaznictví. Komise dospěla k
závěru, že je třeba s tímto něco dělat. Koncem kalendářního roku vedení představí další pokrok v této oblasti. Druhým
bodem byl návrh úpravy kritérií pro jmenovací a habilitační řízení, který komise projednávala již potřetí. Komise dospěla
k závěru, že novelizovat špatný starý předpis může být cesta obtížnější než se odvážit jej inovovat více. Komise si
uložila úkol na léto, a to projít si příslušný podklad, který bude komise jako celek připomínkovat a v druhé polovině září
se k němu setká.
Rozprava
Dr. Říha navrhl zařadit bod týkající se přechodu AS UK do prostředí M365 jako řádný bod na říjnové zasedání. Upozornil,
že o přechodu na Gmail se plénum usnášelo. Dr. Staša uvedl, že pozornost, kterou tato otázka vyvolala, takový postup
zasluhuje, příčí se to sice s avizovaným harmonogramem, ale to z hlediska pléna není relevantní. Vala uvedl, že Komise
pro IT AS UK migraci podporuje, v diskusích nezaznamenal, že by někdo řekl, že přechod nechce. Konkrétní připomínky
byly diskutovány na komisi a zohledněny v usnesení. Dr. Staša uvedl, že je pro něj důležitější přechod řádně projednat
než ho provést přes prázdniny. Mgr. Mašková uvedla, že její email neměl vyjádřit námitku proti migraci jako takové, ale
směřoval k tomu, že by celá věc měla být řádně projednaná, protože to zásadně ovlivní fungování AS UK. Až budou mít
všichni dostatek informací o tom, jak přechod bude v praxi vypadat, mělo by se o něm hlasovat.
Vala podotkl, že o prázdninách nemá AS UK takovou pracovní zátěž a nemusí se nic honit. Během dvou měsíců volna
by se dal přechod komfortně zvládnout. Pokud se přechod odhlasuje v říjnu, vidí riziko, že s ním následně mohou být
problémy. Dr. Říha připomněl, že na základě námitky kolegy Linzera bylo přislíbeno, že přechod bude projednán již na
tomto či minulém zasedání AS UK. Mgr. Mašková uvedla, že chápe, že je lepší přechod provést přes prázdniny, ale
musí se také myslet na to, že od února bude nové složení AS UK, s tím by se tedy přechod mohl spojit.
Návrh usnesení:
„AS UK souhlasí s migrací na platformu M365 v průběhu léta.“
Hlasování
Pro 23, proti 13, zdržel se 7
Nebylo schváleno
Návrh usnesení:
„AS UK zařadí bod týkající se přechodu na platformu M365 na pořad příštího jednání.“
Hlasování
Pro 21, proti 13, zdržel se 7
Nebylo schváleno
Dr. Vomáčková uvedla, že prostředí MS Teams je velmi vstřícné a uživatelsky příjemné a přináší mnoho výhod.
Z následné diskuse vyplynulo, že Komise pro IT AS UK ve spolupráci s ÚVT během prázdnin připraví podklad pro
přechod do prostředí M365 a Předsednictvo AS UK na říjnové zasedání tento bod zařadí.
Dr. Staša dále navázal na usnesení přijaté na Petiční komisi AS UK a představil usnesení, které na svém zasedání
připravilo Předsednictvo AS UK. Proběhla diskuse o textaci tohoto usnesení.
Návrh usnesení:
„AS UK znovu připomíná, že odmítá jakékoli projevy diskriminace zahrnující omezení možnosti účastnit se
akademického života na základě etnické příslušnosti nebo národnosti.“
Hlasování
Pro 38, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
Návrh usnesení:
  „AS UK bere na vědomí informace z pracovních komisí.”
Schváleno tichým souhlasem

23. Informace z Rady vysokých škol
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo prof. Zahálkovi.
Prof. Zahálka uvedl, že proběhlo předsednictvo RVŠ. Projednávala se novela zákona o vysokých školách, kde se
ukazuje, že je nutné diskutovat s poslanci. Bylo přijato usnesení, ve kterém RVŠ důrazně vyzývá politickou reprezentaci,
aby při projednávání zákona, jehož záměrem je reforma doktorského studia, nebyly přijímány žádné pozměňovací
návrhy zasahující do samosprávy, struktur, řízení a hodnocení kvality vysokých škol. Zároveň bylo přijato usnesení k
akreditační novele zákona, ve kterém RVŠ vyjádřila důrazný nesouhlas s tím, v jakém termínu byl návrh zaslán, a to
po opakovaných žádostech o diskusi s vysokoškolskou reprezentací. Dále uvedl, že z hlediska financování a možných
alternativ bylo zveřejněno usnesení, že RVŠ podporuje navýšení finančních prostředků pro rok 2025 o slibovaných 6
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miliard Kč oproti roku 2024, které by částečně snížilo strukturální dluh ve výši 10 miliard Kč. Závěrem uvedl, že SK RVŠ
připravila materiál, který nazvala „Standard školitele v doktorském studiu“, o kterém se vedla široká diskuse. SK RVŠ
deklarovala, že se jedná o inspirativní materiál, který mohou vysoké školy vzít v potaz při tvorbě jejich vnitřních předpisů.
Bc. Boňko doplnil, že Standard školitele vytvářela SK RVŠ ve spolupráci s Českou asociací doktorandů a doktorandek.
Materiál je opravdu dokumentem, který má sloužit k inspiraci a je jasné, že každá fakulta si parametry nastaví sama
s ohledem na svá specifika.
Rozprava
Michal Červinka, zástupce v RVŠ za FSV uvedl, že načasování akreditační novely zákona o VŠ ho šokuje. Vůbec se
nekomunikovalo o tom, že nová agentura bude účtovat částky za audit podle množství studijních programů. Dotázal se,
zda paní rektorka má představu o tom, kolik to bude UK vzhledem k počtu studijních programů stát. Bylo by dobré, aby
se k této otázce AS UK vyjádřil. Dr. Staša navrhl počkat, jak se situace vyvine přes prázdniny. Prof. Zima poznamenal,
že je to nějaké politické zadání, někoho potřebují umístit jako předsedu agentury a má se to stihnout do října.
Návrh usnesení:
  „AS UK bere na vědomí informace z Rady vysokých škol.”
Schváleno tichým souhlasem

24. Různé
V tomto bodě nikdo nevystoupil.
Návrh usnesení:
  „AS UK bere na vědomí informace z bodu Různé.”
Schváleno tichým souhlasem
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich účast na zasedání AS UK. Zasedání
ukončil ve 14:35.

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc.
předseda AS UK
Zapsala: Anna Matoušková, tajemnice Legislativní komise AS UK

Zápis ke stažení  zde .


